
Ako vy vnímate celý tento projekt?

Myslím si, že je spoločensky veľmi dôležitý. Nie len preto, že deti pobaví, ale najmä ich poučí o 
tom, aké je byť iný a mať nejaký hendikep. Ukáže im aj to, ako sa normálne zdravé deti môžu 
kamarátiť s niekým kto je iný, kto napríklad nevidí prípadne nepočuje. Zdravé deti sa môžu otvoriť 
svetu, ktorý nepoznajú a ktorého sa môžu možno trošku báť alebo mať voči nemu predsudky. Práve 
preto si myslím, že tento projekt môže ovplyvniť celú generáciu detí a môže z nich spraviť 
empatickejších ľudí.


